
1: – Jag har alltid haft 
ett intresse av att vara 
utomhus och att träffa 
människor. I slutet av 
högstadiet hade jag även 
börjat med klättring och 

det finns med i den här 
utbildningen. Eftersom 
det hade blivit ett stort 
intresse så kände jag 
att det skulle passa mig 
väldigt bra och helt ärligt 
har jag aldrig varit mer 
nöjd. 

2: – Det är sådant tätt 
samarbete med olika 
aktörer att det har gått 
väldigt snabbt att få 
jobb. Jag fick snabbt 
en utbildning för att 
bli auktoriserad, sedan 
hade jag min praktik hos 

ett klättercenter och på 
grund av det kunde jag 
få ett jobb där redan i 
tvåan.

3: – Jag tänker fortsätta 
på klättercentret. Det var 
det som var poängen, jag 
ville jobba med klättring 
och nu gör jag det. Jag 
kommer göra det i några 
år till känner jag, men 
sen funderar jag på att 
kanske läsa vidare till 
socionom. 

1: – Jag valde det för att 
jag kände att det var det 
solklara valet. Det var 
inte så mycket annat som 

passade. Jag har så pass 
stark passion för djuren 
att det var en självklarhet 
att det skulle bli den här 
utbildningen. 

2: – Jag glömmer ibland 
bort att jag är i skolan för 
att allt vi gör är så roligt 
för att ens räknas som en 
vanlig linje. Vi lär oss på 
så många sätt och tack 
vare Realgymnasiets 
grymma lärare så blir 
undervisningen mycket 
lättare för mig som elev 

och jag vet att det är 
många andra som håller 
med mig. 

3: – Tack vare denna ut-
bildning är jag inte fängs-
lad till något utan det 
finns möjlighet att jobba 
eller att läsa vidare. Just 
nu har jag ingen koll på 
vad jag vill göra. Jag är 
väldigt öppen, men tan-
ken är att jag någon gång 
ska läsa några kurser för 
att sedan söka in till en 
veterinärlinje. 

1: – Jag valde den för jag 
har ett stort intresse för 
djur och främst hundar. 
Jag ville kombinera 
mitt stora intresse med 
mina studier. Sedan kan 

jag också kombinera 
praktiskt arbete med 
det teoretiska vilket är 
viktigt för mig då jag vet 
att det är så jag jobbar 
som bäst.  

2: – Utbildningen har 
varit bättre än vad jag 
förväntat mig. Det 
bästa är att man får 
bra kontaktakter inom 
hundvärlden. Man får 
mycket möjligheter att 
få träffa olika människor 
i branschen och sedan 
jag började här har jag 

lärt mig väldigt mycket. 
Det är också väldigt stor 
gemenskap i klassen 
eftersom man får vara 
med människor som har 
samma intresse som en 
själv. Det är väldigt härlig 
stämning och det är väl-
digt lätt att få vänner.

3: – Jag är lite osäker på 
vad jag vill bli. Tanken 
är att ta sabbatsår och 
jobba lite innan jag 
eventuellt pluggar. Jag 
skulle vilja jobba med 
assistanshundar.

1: – Det var för att jag 
skulle få göra något jag 
brinner för. Jag gillade 

att den är både praktisk 
och teoretiskt. Här får 
jag kombinera det teore-
tiska med min hobby. 

2: – Det bästa är att 
man kan bygga många 
olika kontakter inom 
hästsporten, bland annat 
genom praktiken. Det är 
också alla möjligheter till 
utbildningar man får på 
vägen, som tappskokom-
petens, hästskötare och 

utlandspraktik. Sedan får 
man ju också vara med 
hästar under skoltid. 

3: – Jag har först tänkt 
att göra ett sabbatsår 
och jobba med något. 
Jag vet inte exakt med 
vad än. Sedan har jag 
tänkt att plugga vidare 
för att utbilda mig till 
veterinär. 

DETTA ÄR EN ANNONSANNONS ANNONS

Therese Nilsson,
Natur och äventyr, åk3

Moa Möller, 
Sällskapsdjur och 
djursjukvård, åk2

Emma Olausson,
Hund, åk3

Savannah Molin, 
Ridning åk3

1. Varför valde du din utbildning?

2. Vad är det bästa med din utbildning?

3. Vad ska du göra efter gymnasiet?

”Det som är på riktigt är viktigt för oss”

Realgymnasiet finns sedan tidi-
gare på 17 orter och nu öppnar 
ytterligare en i Karlstad inför höst-
terminen 2021. Utbildningen som 
kommer hållas där är inom natur-
bruksprogrammet. 

– Vi erbjuder fyra utbildning-
ar inom naturbruksprogrammet, 
dessa utbildningar är: Ridning, 
Sällskapsdjur & Djursjukvård, 
Hund samt Natur & Äventyr, säger 
Petter Pappila.

partners

En av anledningarna till 
varför de har valt att 
starta upp en skola 
just i Karlstad är för 
att det finns många 
bra samarbetspartners 
nära till hands. 

– Bra partners inom våra 
utbildningar är en central del i vårt 
koncept. I Karlstad kommer vi 
samarbeta med Karlstad ridklubb, 
Pets, Elins Friskvård, Högt och 
Lågt med flera. 

Skolan har partnersamarbeten 

på alla nivåer – internationella, 
nationella, regionala och loka-
la som medför att utbild-
ningarna blir mer verk-
lighetsanpassade.

– Det som är på 
riktigt är viktigt för 
oss. Eleverna lär 
sig enklare och mer 
om de gör saker på 
riktigt hos våra samar-
betspartners. 

Där får de testa på att jobba 
med det de verkligen vill 

jobba med. 
–  Om eleverna har 

ett intresse som ligger 
i linje med de utbild-
ningar som vi erbjuder 

så kommer deras tid på 
gymnasiet bli rolig. Det 

är alltid lättare att lära sig 
nya saker när man har roligt. 

Det blir dessutom lättare för 
varje elev att ta sig vidare till nästa 
steg när de avslutat sina studier, 
menar Petter. 

– När vi mäter vad våra gym-

nasieelever gör efter gymnasiet 
visar det sig att drygt 82 procent 
är i arbete eller studier efter sex 
månader. Det är drygt 20 procent-
enheter högre än rikssnittet.

behörighet

Alla som pluggar på Realgymna-
siet får både yrkesexamen och all-
män högskolebehörighet. Sedan 

finns även möjligheten att läsa 
utökad högskolebehörig-

het som till exempel 
NV-behörighet.

I oktober hölls en 
informationskväll 
och de har även 
hållit prova-på-akti-

viteter.
–  Vi håller även på 

att sätta nya datum för ak-
tiviteter fram över, samtidigt som 
vi följer rådande läge och alla res-
triktioner. Vi kommer dessutom 
hålla en digital informationsträff.

Hur har responsen varit?
–  Responsen har varit jättebra 

och det har visats stort intresse. 
Det känns som att det kommer att 
gå bra. Det ska bli jättekul. Det är 
en ära att få vara med och ge ung-
domar i regionen ännu bättre för-
utsättningar för att nå de mål de 
har för framtiden. Vi ser oss som 
ett positivt komplement till det ut-
bildningsutbudet som redan finns i 
Karlstad, avslutar Petter.

Realgymnasiet är en del av Lärande i Sverige – en av de 
största fristående huvudmännen i Sverige. Snart öppnar de 
undervisning inom naturbruksprogrammet i centrala Karlstad.

– Vi ser oss som ett positivt komplement till det 
utbildningsutbudet som redan finns i Karlstad, säger Petter 
Pappila, rektor och projektledare på Lärande i Sverige. 

Våra kommande 
aktiviteter
7 januari: Q&A om Realgymnasiet 
och våra utbildningar

10 januari: Q&A med vår studie 
och yrkesvägledare Anna Linders

12 januari: Digitalt öppet hus

27-29 januari: Prova på-dagar för 
våra utbildningar
 
Mer info hittar ni på 
Realgymnasiets hemsida under 
länken kommande aktiviteter

karlstad@realgymnasiet.se
realgymnasiet.se

karlstad@realgymnasiet.se
realgymnasiet.se

Intervjuer
med elever på 
Realgymnasiet


